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Številka: 900-22/2016 

Datum:  19. 4. 2016 

 

Z A P I S N I K 

 

17. redne seje Mestnega sveta Mestne občine Ptuj, ki je bila v ponedeljek, dne 18. aprila 

2016, ob 15. uri v sejni sobi na Magistratu na Ptuju, Mestni trg 1/I, soba 8. 

Sejo je na podlagi  23. člena  Statuta občine in 21. člena Poslovnika sveta sklical in vodil Miran 

Senčar, župan Mestne občine Ptuj, ki je uvodoma pozdravil prisotne na seji in ugotovil 

sklepčnost seje.  

Od 29 članov sveta je bilo na začetku seje prisotnih 27 svetnic in svetnikov, s čimer je na podlagi 

10. člena Statuta občine bila podana sklepčnost seje. Svet je na podlagi 1. odstavka 44. člena  

Poslovnika sveta lahko nadaljeval s sejo in veljavno sprejemal odločitve. 

Skupaj prisotni svetniki: Julija Tepeš, Gorazd Orešek, Tanja Meško Tonejc, dr. Darja Koter,  

Nataša Vuk, Darko Rojs, dr. Štefan Čelan, Metka Petek Uhan, Jure Hanc, Marjan Cajnko, 

Tatjana Vaupotič Zemljič, mag. Darja Harb, Helena Neudauer, Rajko Fajt, Marjan Kolarič, Sonja 

Pučko, Branko Kumer, Polonca Enci, Andrej Lazar, Miran Meško, Nuška Gajšek, Milan Krajnik, 

Silvestra Gorjup, Janez Rožmarin, Slavko Kolar, Robert Šegula in Miša Pušenjak. 

Svojo odsotnost sta v skladu s prvim odstavkom 30. člena Poslovnika sveta zaradi neodložljivih 

obveznosti predhodno napovedala in opravičila: Klemen Rutar in mag. Martin Mlakar. 

Na seji sveta so prisostvovali tudi: mag. Vlasta Stojak, direktorica občinske uprave, Simona 

Kašman, vodja Kabineta župana, mag. Janez Merc, vodja Sekretariata za splošne zadeve, mag. 

Zdenka Bezjak, namestnica direktorice SOU občin Sp. Podravja, Zdenka Ristič, vodja Oddelka 

za negospodarske dejavnosti, Tanja Farič, vodja Oddelka za javne finance, Andrej Trunk, vodja 

Oddelka za gospodarske dejavnosti, Urša Simonič, Matej Gajser in Barbara Ferčič, Kabinet 

župana ter Denis Hrga, Sekretariat za splošne zadeve. 

Na seji prisotni novinarji: Stanka Krajnc Letonja, Dženana Kmetec, Slavica Pičerko Peklar, 

Danijel Poslek, Gregor Mlakar, Gabrijela Milošič in Anemari Kekec. 

 

 

DOLOČITEV DNEVNEGA REDA: 

Z vabili za današnjo 17. sejo je bilo predlaganih 16. točk možnega dnevnega reda. Vabilo je bilo 

v četrtek dne 7. aprila 2016 objavljeno in dostopno na spletni strani Mestne občine Ptuj in portalu 

svetniki, prav tako je bilo vsem vabljenim posredovano obvestilo po elektronski pošti. Gradivo za 

vse točke z vsemi prilogami je bilo tudi objavljeno in dostopno na naši spletni strani in portalu 

svetniki, v četrtek dne 7. aprila  2016, razen gradiva za 15. točko, ki je bilo objavljeno kasneje. 

 

Predlog za umik v  6. točki dnevnega reda: 

Predlog Obvezne razlage Odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu (OPPN) za 

del območja urejanja P11-S5 Štuki-Marof 

Statutarna pravna komisija se je ponovno sestala tik pred sejo mestnega sveta in podala 

predlog za umik šeste točke iz dnevnega reda 17. seje Mestnega sveta Mestne občine Ptuj.  



2 

 

V obrazložitvi predloga za umik Statutarno pravna komisija navaja, da besedilo obvezne razlage 

ni primerno za nadaljnjo obravnavo na 17. redni seji Mestnega sveta Mestne občine Ptuj.  

Komisija na podlagi vseh zbranih mnenj in dejstev ocenjuje, da v konkretnem primeru obvezna 

razlaga opredeljuje novo vsebino odloka za kar instrument obvezne razlage ni utemeljen in 

dopusten. 

 

Ker ni bilo razprave, jo je predsedujoči sklenil in dal na glasovanje predlog za umik 6. točke iz 

dnevnega reda 17. seje mestnega sveta. 

 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil,da je svet od 24 prijavljenih h  glasovanju z 

večino glasov (ZA-23 PROTI-0) sprejel  predlog za umik 6. točke iz dnevnega reda 17. seje 

mestnega sveta. 

 

Predlog za skrajšani postopek v 4. točki dnevnega reda: 

Osnutek (predlog) Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o načinu opravljanja 

obvezne lokalne gospodarske javne službe ravnanja s komunalnimi odpadki v Mestni 

občini Ptuj – skrajšani postopek 

 

Na podlagi 89. člena Poslovnika sveta je župan z vabilom za sejo mestnemu svetu predlagal v 

obravnavo in sprejem osnutek (predlog) odloka o spremembah po skrajšanem postopku, saj gre 

za manj zahtevne spremembe in dopolnitve odloka. 

 

Odbor za Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo je podprl skrajšani 

postopek. 

 

Statutarno pravna komisija je ugotovila, da gre za manj zahtevne spremembe in dopolnitve 

odloka, zato so izpolnjeni pogoji v skladu z 89. členom Poslovnika mestnega sveta Mestne 

občine Ptuj za obravnavo in sprejem odloka po skrajšanem postopku. 

 

Ker ni bilo razprave, je župan podal predlog za skrajšani postopek na glasovanje.  

Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 27 prijavljenih h glasovanju 

soglasno (ZA-27) sprejel predlagani predlog za skrajšani postopek. 

 

 

Predlog za skrajšani postopek v  5. točki dnevnega reda: 

Osnutek (predlog) Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o predmetu in pogojih za 

podelitev koncesije za opravljanje obvezne lokalne gospodarske javne službe ravnanja s 

komunalnimi odpadki v Mestni občini Ptuj – skrajšani postopek 
 

Na podlagi 89. člena Poslovnika sveta je župan  z vabilom za sejo mestnemu svetu predlagal v 

obravnavo in sprejem osnutek (predlog) odloka o spremembah po skrajšanem postopku, saj gre 

za manj zahtevne spremembe in dopolnitve odloka. 

 

Odbor za Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo je podprl skrajšani 

postopek. 

 

Statutarno pravna komisija je ugotovila, da gre za manj zahtevne spremembe in dopolnitve 

odloka, zato so izpolnjeni pogoji v skladu z 89. členom Poslovnika mestnega sveta Mestne 

občine Ptuj za obravnavo in sprejem odloka po skrajšanem postopku. 
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Ker ni bilo razprave, je župan podal predlog za skrajšani postopek na glasovanje. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 26 prijavljenih h glasovanju 

soglasno (ZA-26) sprejel predlagani predlog za skrajšani postopek. 

 

 

Ker ni bilo dodatnih predlogov za spremembe ali dopolnitve z vabili predlaganega dnevnega 

reda, je župan za 17. redno sejo sveta predlagal v sprejem naslednji  

 

DNEVNI RED: 

1. Predlog zapisnika 16. redne seje Mestnega sveta Mestne občine Ptuj 

2. Predlog Zaključnega računa proračuna Mestne občine Ptuj za leto 2015 

3. Pobude in vprašanja 

4. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o načinu opravljanja obvezne lokalne 

gospodarske javne službe ravnanja s komunalnimi odpadki v Mestni občini Ptuj  

5. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o predmetu in pogojih za podelitev 

koncesije za opravljanje obvezne lokalne gospodarske javne službe ravnanja s komunalnimi 

odpadki v Mestni občini Ptuj  

6. Osnutek Odloka o oglaševanju v Mestni občini Ptuj 

7. Osnutek Odloka o načinu in pogojih izvajanja izbirne lokalne gospodarske javne službe 

izvajanja javnih linijskih prevozov v mestnem prometu in o organizaciji in načinu izvajanja 

šolskih prevozov v Mestni občini Ptuj  

8. Predlog Pravilnika o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o podeljevanju priznanj in nagrad 

osnovnošolcem, športnikom osnovnih šol, učencem glasbenih šol, dijakom in študentom 

Mestne občine Ptuj 

9. Predlog Sklepa o sprejemu Letnega programa izobraževanja odraslih v Mestni občini Ptuj za 

leto 2016 

10. Predlog Sklepa o potrditvi osnutka Strategije za mlade v Mestni občini Ptuj 2016-2020 

11. Predlog Sklepa o potrditvi Ocene izvajanja Občinskega programa varnosti Mestne občine Ptuj 

v letu 2015 

12. Poročilo o delu Varnostnega sosveta za leto 2015 

13. Predlogi Sklepov o prodaji nepremičnin:  

a) stanovanje Slovenski trg 3, Ptuj, ID nepremičnine: 400-1767-3 

b) stanovanje Slovenski trg 8, Ptuj, ID nepremičnine: 400-1772-2 

c) stanovanje Prešernova ulica 1, Ptuj, ID nepremičnine: 400-1536-2 

d) stanovanje Prešernova ulica 1, Ptuj, ID nepremičnine: 400-1536-4 

e) stanovanje Prešernova ulica 11, Ptuj, ID nepremične: 400-1546-2 

f) stanovanje Prešernova ulica 11, Ptuj, ID nepremičnine: 400-1546-3 

g) stanovanje Prešernova ulica 11, Ptuj, ID nepremičnine: 400-1546-4 

h) stanovanje Prešernova ulica 21, Ptuj, ID nepremičnine: 400-1557-4 

i) stanovanje Cankarjeva ulica 9, Ptuj, ID nepremičnine: 400-944-1 

j) stanovanje Cankarjeva ulica 9, Ptuj, ID nepremičnine: 400-944-2 

k) stanovanje Ulica heroja Lacka 6, Ptuj, ID nepremičnine: 400-1907-1 

l) stanovanje Ulica heroja Lacka 6, Ptuj, ID nepremičnine: 400-1907-2 

m) stanovanje Vrazov trg 2, Ptuj, ID nepremičnine: 400-1990-3 

n) stanovanje Vrazov trg 2, Ptuj, ID nepremičnine: 400-1990-6  

o) stanovanje Dravska ulica 8, Ptuj, ID nepremičnine: 400-4379-2 

14. Volitve in imenovanja:  
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a) Predlog Sklepa o imenovanju predstavnikov Mestne občine Ptuj v Svet zavoda Javnega 

zavoda za turizem Ptuj 

b) Predlog Sklepa o prenehanju dolžnosti članice in o imenovanju novega člana )Odbora za 

splošne zadeve in lokalno samoupravo 

c) Predlog Sklepa o soglasju k imenovanju direktorja zavoda »Lokalna energetska agentura 

Spodnje Podravje, Zavod za promocijo in pospeševanje trajnostnega energetskega razvoja, 

Ptuj« 

15. Informacije:  

a) Dokončno Poročilo Nadzornega odbora Mestne občine Ptuj o izvedbi nadzora nad 

poslovanjem Mestnega gledališča Ptuj 

 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 24 prijavljenih h glasovanju 

soglasno (ZA-24) sprejel predlagani dnevni red. 

 

 

1. Predlog zapisnika 16. redne seje Mestnega sveta Mestne občine Ptuj 

 

Na predlog zapisnika 16. redne seje sveta ni bilo pripomb, zato je predsedujoči dal na glasovanje 

naslednji 

 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog zapisnika 16. redne seje Mestnega 

sveta Mestne občine Ptuj, v predloženem besedil. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 27 prijavljenih h glasovanju 

soglasno (ZA-27) sprejel predlagani sklep. 

 

 

2. Predlog Zaključnega računa proračuna Mestne občine Ptuj za leto 2015 

 

Nadzorni odbor Mestne občine Ptuj  je ugotovil, da je predlog Zaključnega računa proračuna 

Mestne občine Ptuj za leto 2015, ki ga je v obravnavo predložil župan Mestne občine Ptuj,  

pripravljen v skladu z veljavno zakonodajo oz. navodili. V njem so prikazani predvideni in 

realizirani prihodki in drugi prejemki ter odhodki in drugi izdatki občine za preteklo leto.  

Nadzorni odbor je pri obravnavi predloženega gradiva o zaključnem računu, na svoji seji dobil 

tudi dodatna pojasnila na vsa postavljena vprašanja. Nadzorni odbor predlog Zaključnega računa 

proračuna Mestne občine Ptuj za leto 2015 ocenjuje kot primeren za nadaljnjo obravnavo in 

sprejem na Mestnem svetu Mestne občine Ptuj.  

                            

Odbor za finance, Odbor za splošne zadeve in lokalno samoupravo, Odbor za družbene 

dejavnosti, Odbor za socialno varstvo, zdravstvo in kulturo, Odbor za gospodarstvo in 

Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo so se seznanili s predlogom 

Zaključnega računa proračuna Mestne občine Ptuj za leto 2015, ga podpirajo in mestnemu svetu 

predlagajo, da ga po obravnavi sprejme. 

 

Statutarno pravna komisija v okviru svojih pristojnosti k predlogu Zaključnega računa 

proračuna Mestne občine Ptuj za leto 2015 ni imela pripomb in ga je predlagala mestnemu svetu 

v nadaljnjo obravnavo in sprejem. Zaključni račun je bil pripravljen v skladu z zakonodajo in v 

zato določenem roku, prav tako se je o zaključnem računu izrekel nadzorni odbor, ki ni imel 

pripomb.  
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Tanja Farič, vodja Oddelka za javne finance je na predlog župana podala dodatno obrazložitev k 

Zaključnemu računu proračuna Mestne občine Ptuj za leto 2015 v Power Point predstavitvi. 

 

Pravne podlage:  

- Zakon o javnih financah nam narekuje kaj je vsebina zaključnega računa. To je akt občine, v 

katerem so prikazani predvideni in realizirani prihodki in drugi prejemki ter odhodki in drugi 

izdatki občine za preteklo leto.  

- Pri sestavi zaključnega računa je potrebno upoštevati členitev, ki je predpisana za samo 

sestavo proračuna.  

- Minister za finance je izdal tudi podrobnejša navodila za pripravo zaključnega računa. 

 

Zaključni račun je sestavljen iz splošnega dela, posebnega dela in obrazložitev.  

 

Bilanca prihodkov in odhodkov 

Skupaj prihodki so bili v preteklem letu realizirani v višini 25,5 mio EUR. 

Skupaj odhodki so bili realizirani v višini 25,7 mio EUR. 

Primanjkljaj iz bilance prihodkov in odhodkov znaša 150.145 EUR. 

V B računu finančnih terjatev in naložb smo prejeli vračila posojil v višini 67.104 EUR. Danih 

posojil nismo imeli. 

Prejeta minus dana posojila znašajo 67.104 EUR. 

V računu financiranja vidimo, da se je Mestna občina Ptuj v preteklem letu zadolžila za 633.088 

EUR. Odplačali smo dolgove v višini 833.080 EUR. Sprememba stanja sredstev na računu znaša, 

(kar pomeni prejemki minus izdatki) minus 283.033 EUR. Ta primanjkljaj je pokrit s sredstvi na 

računu iz preteklih let.  

 

Sredstva rezervnega sklada 

Dne 1. 1. 2015 smo imeli stanje dobrih 94.000 EUR. Prihodkov v preteklem letu nismo imeli, 

odhodki pa so znašali 45.000 EUR. Stanje rezerv na dan 31. 12. 2015 znaša 49.562 EUR. 

Proračunski sklad CERO Gajke še vedno obratuje. Prenos sredstev iz leta 2014 je znašal 680.000 

EUR, prihodki v letu 2015 so znašali 666.000 EUR in odhodki v letu 2015 1,3 mio EUR. Stanje 

31. 12. 2015 v proračunskem skladu smo konec leta imeli 34.887 EUR. 

Višji investicijski odhodki v okviru proračunskega sklada so bili naslednji: 

- odplačali smo najemnino večnamenske dvorane v Spuhlji v višini 282.000 EUR; 

- za izgradnjo zbirnih centrov je bilo namenjenih 386.000 EUR; 

- investicijsko vzdrževanje na CERO Gajke je znašalo 18.841 EUR; 

- odkupila so se zemljišča za CERO Gajke v višini skoraj 30.000 EUR in 

- predčiščenje izcednih vod – strošek je bil v višini 27.627 EUR ter drugi stroški.  

 

Realizacija prihodkov v letu 2015 

Primerjava je narejena v primerjavi z rebalansom. Prihodki so bili realizirani v višini 98 %. Iz 

grafikona je razvidno, da so prejete donacije nad planiranimi, indeks je 150. Sami kapitalski 

prihodki so bili nižje realizirani od  planiranih, realiziran  indeks je bil 46,7.  

Realizacija odhodkov v letu 2015. Razvidna je primerjava med realizacijo in med rebalansom. 

Skupaj realizacija odhodkov znaša 96 % planiranih sredstev na odhodkovni strani. 

 

Realizacija odhodkov po proračunskih uporabnikih  

Na prvem mestu po višini porabe je Oddelek za gospodarske dejavnosti. Tu je bilo porabljenih 

12,9 mio EUR. Na drugem mestu je Oddelek za negospodarske dejavnosti, kjer je poraba znašala 

8,8 mio EUR. Na tretjem mestu je Skupna občinska uprava, kjer je poraba znašala 1,8 mio EUR. 
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- Višji investicijski odhodki na Oddelku za gospodarske dejavnosti.  

Razvidno je, da smo največ sredstev v preteklem letu namenili za Odvajanje in čiščenje 

odpadne vode na območju Ptujskega polja. Tu je bila poraba 2,6 mio EUR. Urejen je bil 

podhod Borovo, P & R parkirišče na Zadružnem trgu. Potem smo imeli vlaganja v 

gospodarsko javno infrastrukturo. Investicijsko se je vzdrževalo gospodarsko javno 

infrastrukturo, novogradnja javne razsvetljave je znašala 114.000 EUR. Za OŠ dr. Ljudevita 

Pivka smo v lanskem letu namenili za skoraj že končanje izgradnje 1,6 mio EUR, 

Dominikanski samostan II. faza 1,3 mio EUR, narejena je bila energetska sanacija OŠ Olge 

Meglič in OŠ Breg. 

- Na Sekretariatu za splošne zadeve  smo namenili sredstva za obnovo in dograditev gasilskega 

doma Ptuj v višini 75.000 EUR. 

- Investicijski odhodki na področju negospodarskih dejavnosti.  

Tu so bili odplačani stroški leasingov. To so vsi trije leasingi, investicija v tribune in 

razsvetljavo, OŠ Olge Meglič, OŠ Ljudski vrt. Sredstva smo tudi namenili za ureditev 

pomožnega nogometnega igrišča v višini 76.517 EUR. Nabavljen je bil prenosni ultrazvok. 

Tu je Mestna občina Ptuj prispevala malo, večino sredstev je prispevalo Ministrstvo za 

zdravje in Zdravstveni dom Ptuj.  

Materialni stroški, dediščina. Pokriti so bili stroški geofizikalnih raziskav na Panorami in 

investicijski transferi javnim zavodom. Tu so sredstva šla šolam, Zavodu za šport in Vrtcu 

Ptuj, skupaj v višini 77.000 EUR. 

 

Ker ni bilo razprave o Zaključnem računu proračuna Mestne občine Ptuj za leto 2015, jo je 

predsedujoči sklenil in dal na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Zaključnega računa proračuna 

Mestne občine Ptuj za leto 2015, v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 25 prijavljenih h glasovanju z 

večino glasov (ZA-24 , PROTI-0) sprejel predlagani sklep. 

 

 

3. Pobude in vprašanja 

 

Pisna vprašanja in pobude, ki smo jih prejeli za to sejo, so bile posredovane na mizo. 

Župan je povedal, da svetnike prosi za razumevanje, saj prihaja veliko pobud. Nekatere pobude 

so takšne, ki zahtevajo tudi ne mala finančna sredstva in jih moramo razporediti v ustrezen vrstni 

red. V rebalansu proračuna jih bomo lahko uvrstili v proračun, ne more pa obljubiti, da bodo vse 

pobude tudi realizirane. 

 

Tanja M. Tonejc, Svetniška skupina Lista ZA Ptuj je posredovala naslednjo  

Pobudo št. 131/17: Strokovne službe MOP naj proučijo demografske spremembe, ki smo 

jim priča v zadnjih letih in temu prilagodijo spremembo šolskih okolišev v Mestni občini 

Ptuj. Določitev šolskega okoliša in gravitacijskega območje šole je v pristojnosti 

ustanovitelja, občine. Trenutni podatki Ministrstva za izobraževanje, znanost in šport za 

šolsko leto 2015/2016 kažejo, da je na osnovi veljavnih šolskih okolišev (sklep Mestnega 

sveta MOP 21. 12. 2006, objavljen v UV št. 15/2006) razporeditev učencev zelo 

neenakomerna.  Maksimalno število otrok po standardih in normativih  glede zmogljivosti 

šol je 2.394, trenutno so v osnovnih šolah 1.803 učenci, kar predstavlja 75% zasedenosti 

vseh zmogljivosti na ravni občine. 

Obrazložitev: Delež učencev MOP po posameznih šolah: 

Na OŠ Breg  je 16% vseh osnovnošolcev, povprečno pa je v razredu 17,8 učencev. 
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Na OŠ Ljudski vrt je 38% vseh osnovnošolcev, povprečno pa je v razredu 24,2 učencev. 

Na Podružnični OŠ Grajena je 9% vseh osnovnošolcev, povprečno pa je v razredu 19,6 učencev. 

Na OŠ Mladika je 20% vseh osnovnošolcev, povprečno pa je v razredu 19,7 učencev. 

Na OŠ Olge Meglič je 18% vseh osnovnošolcev, povprečno pa je v razredu 18,3 učencev. 

 

Podroben pregled je v spodnji tabeli:  

 

Pregled zmogljivosti in dejanske zasedenosti osnovnih šol v Mestni občini Ptuj  

Uradni vestnik MOP št. 15/06 Zmogljivost šol  

 
Šola  Največje možno 

število oddelkov 

Maksimalno število  

otrok po standardih  

in normativih 

Teoretično število 

 učencev / oddelek 

OŠ BREG  

 

18 504 28 

OŠ LJUDSKI VRT 

  

27 756 28 

PŠ GRAJENA  

 

9 252 28 

OŠ MLADIKA  

 

18 504 28 

OŠ OLGE MEGLIČ  

 

18 378* 21 

Skupaj 90 2.394 

 

26,6 

 

 

*Vpis dveh oddelkov, 21 otrok v vseh oddelkih.  

 

 

Ministrstvo za izobraževanje, znanost in šport podatki za šolsko leto 2015/2016  

Šola  Dejansko število 

oddelkov 

Dejansko 

število 

učencev 

Povprečno število 

učencev / oddelek 

Delež učencev 

glede na vse 

učence v MOP 

OŠ BREG  

 

16 285 17,8 16% 

OŠ LJUDSKI VRT 

      

28 677 24,2 38%  

46%  

PŠ GRAJENA  

 

8 157 19,6 9% 

OŠ MLADIKA  

 

18 354 19,7 20% 

OŠ OLGE MEGLIČ  

 

18 330 18,3 18% 

 

Skupaj  

 

 

88 

 

1.803 

 

20,5 

 

100% 

 

 

    

Izkoriščenost 

šolskega prostora  

 

97,8% 75,3% 77,0%  

                                                                                                                       pripravila: tmtonejc, 7.4.2016  
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Branko Kumer, Svetniška skupina SMC je posredoval naslednjo    

Pobudo št. 132/17 za  ureditev brvi preko Grajene ob Puhovem mostu. 

Obrazložitev: Svetniška skupina SMC podaja pobudo za izvedbo brvi preko potoka Grajena pod 

Puhovim mostom. Omenjena brv bi omogočila pešcem in klesarjem dostop iz sprehajalne poti ob 

Dravi na Puhov most in iz mostu preko brvi dostop do sprehajalne poti ob Dravi proti Ptuju. 

Sedanja rešitev zahteva pot do mostu pri Ranci. 

                        

Miran Meško, Svetniška skupina SD je podal naslednjo  

Pobudo št. 133/17: Prouči se naj možnost, da se za parkirnimi prostori, ob gostilni Stara 

pošta zapre dostop avtomobilov v mesto in odpre do parkirnih prostorov iz Vinarskega 

trga. Podobno se naj prouči na drugi strani, iz Krempljeve ulice.  

Obrazložitev: Na Krempljevi ulici morda tisti trije parkirni prostori ne bi bili potrebni, če bi se 

uredili kje drugje, da se val ne prestavlja in se dokončno umaknejo avtomobili iz trga pred 

mestno hišo. Val še vedno omogoča varnostni hitri dostop, vsi drugi dostopi pa ne bi bili več 

potrebni, saj bi bili za uporabnike v neposredni bližini zarisani parkirni prostori dostopni iz druge 

strani. Možnost se naj prouči, saj ne zahteva nobenega finančnega vložka in se naj realizira ali s 

spremembo odloka ali s spremembo prometnega režima. 

Izrazil je pohvalo realizaciji vrisa parkirnih mest znotraj novega parka ob kioskih in tudi na drugi 

strani ob vstopu iz Krempljeve ulice. Menil je, da je to zelo dobra osnova za korak naprej,  da se 

del mestnega jedra zapre za promet, in da končno pridemo do faze, da se formira prava peš cona, 

v katero ne bo dostopa z avtomobilom. 

 

Miran Meško, Svetniška skupina SD je podal naslednjo  

Pobudo št._134/17: Prouči se naj možnost odprodaje cisterne za staro železo, na vrhu 

Panorame.  

Obrazložitev: Od pridobljenih sredstev se naj na Panorami postavijo koši za smeti, pa tudi 

kakšna klopca ob sprehajalni poti. Če bo ostalo še kaj sredstev, pa še ograja za sprehajališče za 

pse. Ob čiščenju na Panorami smo na vrhu Panorame, ob železni cisterni zasledili točko, ki je 

rizična, saj je tam možno najti tudi zadeve, ki kažejo, da se zbirajo narkomani. 

 

Dr. Darja Koter, Svetniška skupina Lista ZA Ptuj je podala naslednjo  

Pobudo št. 135/17: Mestna občina Ptuj naj na Policijsko postajo Ptuj poda pobudo, za večjo 

aktivnost rajonskih policistov na vrhu Panorame ob železni cisterni.  

Obrazložitev: To območje se verjetno premalo nadzira. Komisija za Panoramo, pa tudi 

strokovne službe, ki so vključene v delo komisije se zavedajo problema cisterne na vrhu 

Panorame in tudi tamkajšnjega zbiranja narkomanov. V pripravi je dokumentacija, ki bo sploh 

omogočila kakršnekoli posege v ta prostor, kamor spada tudi odstranitev te cisterne in tudi 

namestitev urbane opreme, ki bo poskrbela za to, da bo celovito območje bolj urejeno.  

Pred leti smo se tudi  prebivalci iz okolice Rimske peči veliko ukvarjali s problemom zbiranja 

takšnih in drugačnih ljudi. Uspeli pa smo, da je rajonski policist veliko bolj prisoten in problema 

več ni. 

 

Dr. Štefan Čelan, Svetniška skupina Lista župana dr. Štefana Čelana je podal naslednjo  

Pobudo št. 136/17: Pri pripravi sprememb in dopolnitev OPPN (Štuki- Marof) se naj 

preveri, kaj se bo dogajalo z javno infrastrukturo - prečrpališča, kanalizacijski vodi in vse 

ostalo.  

Obrazložitev: Ko se bo OPPN pripravljal, naj bodo zadeve usklajene tako, da bo znan plačnik in 

izvajalec, če bo to potrebno glede na spremembo OPPN. V starem OPPN je to bilo potrebno. 
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Dr. Štefan Čelan, Svetniška skupina Lista župana dr. Štefana Čelana je posredoval 

naslednje 

Vprašanje št. 137/17 glede namere za izgradnjo logističnega centra na Mariborski cesti. 

Vprašanje se nanaša na predvideno prometno ureditev v primeru gradnje takšnega centra, 

saj se bo s tem močno povečal transportni promet in to z vozili večje teže in večjih dimenzij. 

Kdo je načrtoval prometno ureditev, kdo je podal soglasje k tej ureditvi in kakšno je 

stališče Mestne občine Ptuj do morebitne umestitve tovrstnih dejavnosti v stanovanjsko 

sosesko? 

Obrazložitev: Na podlagi pobude krajanov in informacije objavljene v Štajerskem Tedniku bi 

želeli pridobiti odgovor o nameravani gradnji logističnega centra, ki bi ga naj gradila Pošta 

Slovenije ob obstoječi lokaciji poštne stavbe na Mariborski cesti. V preteklosti je bilo vloženega 

veliko napora za odpravo črne prometne točke, ki je bila s strani Ministrstva za promet RS 

uvrščena med deset najbolj nevarnih prometnih črnih točk. Skupna prizadevanja med Mestno 

občino Ptuj in resornim ministrstvom so rodila plodove, saj je država odkupila parcelo, porušila 

objekt, ki je zakrival preglednost in zgradila pločnik.  

 

Nuška Gajšek, Svetniška skupina SD je podala naslednjo  

Pobudo št. 138/17 za namestitev prometnega ogledala na križišču cest Med vrti in Raičeve 

ceste. 

Obrazložitev: Vozniki, ki pripeljejo iz ceste Med vrti (kjer se nahaja vrtec Tulipan) imajo 

omejeno vidljivost, saj grmičevje in sam potek križišča pri vključevanju na glavno cesto omejuje 

pogled na del cestišča iz katerega pripeljejo vozniki in kolesarji iz smeri Panorame proti mestu, 

zato predlagamo da se iz varnostnih razlogov na nasprotni strani postavi prometno ogledalo. 

                               

Nuška Gajšek, Svetniška skupina SD je podala naslednje  

Vprašanje št. 139/17: Kdaj se bodo začela izvajati dela preureditve starega mestnega 

pokopališča v spominski park?  

Obrazložitev: Projekt preureditve starega mestnega pokopališča smo Socialni demokrati uvrstili 

tudi med nabor ukrepov, ki smo jih v času javne razprave predlagali kot dopolnila na proračun za 

leto 2016. V proračunu 2016 so tako tudi na predlog naše svetniške skupine na postavki 

"Spominski park" zagotovljena sredstva v višini 15.000 EUR. Umestitev postavke za začetek 

urejanja spominskega parka oziroma za sanacijo starega mestnega pokopališča je bila po našem 

mnenju nujna, saj trenutno stanje pokopališča s svojim izgledom kazi podobo mesta in kaže 

odnos lastnika (upravljalca) do svoje zgodovine. Ker tako odnos smatramo kot zelo negativno 

sporočilo, ki hkrati zmanjšuje ugled mesta, česar pa se vsi še kako dobro zavedamo, sprašujemo 

kdaj se bo pričela vsaj osnovna, nujno potrebna, sanacija pokopališča?  

 

Nuška Gajšek, Svetniška skupina SD je podala  naslednje  

Vprašanje št. 140/17: Kakšna cvetlična korita se kupujejo, za koliko sredstev? Kdaj bo 

mestni svet dobil v obravnavo tudi katalog urbane opreme? 

Obrazložitev: V odgovoru na svetniško vprašanje g. Rožmarina je glede postavitve klopi 

zapisano, da so sredstva 10.000 EUR, ki so zagotovljena na postavki, namenjena zgolj za 

cvetlična korita. Glede na preteklo izkušnjo v zvezi z nabavo cvetličnih korit se pričakuje, da bo 

poraba teh sredstev transparentna in ekonomsko upravičena, prav tako pa tudi, da se bo o tem 

seznanil tudi mestni svet. 

 

 

 

 



10 

 

Nuška Gajšek, Svetniška skupina SD je podala naslednjo  

Pobudo št. 141/17: Župan se naj seznani z dejanskim stanjem in prostorsko stisko na 

Rdečem križu Ptuj. Potrebno je zagotoviti primerne prostore, občina pa naj v okviru svojih 

možnosti pomaga, da se najde primerna rešitev.  
Obrazložitev: Rdeči križ razpolaga z lastnimi prostori znotraj Gasilskega doma. V prostore, ki so 

veliki 44 m² ljudje prihajajo po pakete. Prostori ne služijo svojemu namenu, saj bi naj bila 

prostora namenjena za pisarno, namenjena pa sta za skladiščenje. Zadeva je res zaskrbljujoča. Že 

v osnovi je revščina stigma, veliko ljudi tudi iz tega razloga ne gre po pomoč. Ta lokacija ni 

primerna in ne omogoča nobene anonimnosti in diskretnosti. Ljudje stojijo na hodnikih vsem na 

očeh. Rdečemu križu je potrebno zagotoviti primerne prostore. 

 

Nuška Gajšek, Svetniška skupina SD je podala naslednjo  

Pobudo št. 142/17: V proračunu je potrebno zagotoviti 1 EUR po občanu za delovanje 

Rdečega križa Ptuj. 

Obrazložitev: Rdeči križ Ptuj je opozoril na problem, da občina ne zagotavlja dogovorjenega 

zneska za pokrivanje financiranja, kar bi naj bilo 1 EUR po občanu, občina pokriva zgolj 80 

centov, razlika je 2.000 EUR. (To je bilo včeraj 1 korito, ki smo ga kupili, jutri pa je lahko 130 

paketov hrane). Vsak EUR, ki ga damo je porabljen zato, da ljudem blaži stiske. 

 

Župan je povedal, da si bo zadevo na Rdečem križu Ptuj tudi pogledal. Do sedaj ni dobil uradne 

pobude. Sklicali bomo Rdeči križ Ptuj in gasilce in se pogovorili, kam bi se Rdeči križ lahko 

preselil. Strokovne službe so pripravile spisek vseh prostih prostorov v Mestni občini Ptuj in 

verjame, da bo ustrezen prostor možno tudi najti. 

 

Milan Krajnik, Svetniška skupina DeSUS je podal naslednjo  

Pobudo št. 143/17: Predlaga, da Mestna občina Ptuj in Dom upokojencev Ptuj skleneta 

pogodbo o pripravi lokacije za oskrbovana stanovanja, ki bo opredelila naloge 

posameznega partnerja, termine in način financiranja predhodnih del do lokacijskega 

soglasja, vključno tudi, če se občina odloči za del neprofitnih stanovanj v tem kompleksu.  

Obrazložitev: Iz odgovora na pobudo v zvezi z lokacijo za Dom upokojencev Ptuj je razbrati 

stanje v katerem se nahajamo. Dom upokojencev Ptuj nima izdelane projektne naloge, ki določa 

potrebno površino zemljišča oskrbovanih stanovanj, dodatnih dejavnosti…, ki so v tem projektu 

predvidene, kar pa je tudi pogoj za izdelavo idejne študije in tudi za OPPN.  

Ugotavlja se, da se tudi od meseca novembra 2015 ni bistveno premaknila zadeva v zvezi z 

arheološkimi opredelitvami, raziskavami na predvideni lokaciji na Potrčevi, saj se celo v zadnjem 

času spet pojavljajo nove ideje. Lokacijo, ki je ustrezna je potrebno opredeliti in jo tudi doseči. 

Mestni svet se tudi naj tekoče obvešča o izvajanju nalog iz te pogodbe. Glavni financer mora biti 

tisti, ki bo objekt gradil in koristil. 

 

Župan je povedal, da se bo pripravil pisni odgovor. Povedal je, da je Mestna občina Ptuj vse 

svoje naloge pravočasno naredila. Z direktorico Doma upokojencev Ptuj je bilo dogovorjeno, da  

izdelajo  projektno nalogo, vendar je niso, zato so jo izdelale naše službe, da bi z zadevo pohiteli. 

Zadnji sestanek je bil v preteklem tednu in čaka se na Dom upokojencev, da bodo dali idejno 

rešitev. Mi ne moremo niti delati z urbanisti, ker še nimajo predvidenih tlorisov, saj sploh ne 

vemo, kako bi naši urbanisti na to področje umestili te objekte, ki jih potrebujejo. Sprejeti bo 

potrebno OPPN, ker je območje tako veliko. Direktorica doma upokojencev  je dala tudi idejo, da 

bi oni kupil celotno parcelo. Strinja se tudi, da bi mi izdelali OPPN v skladu z našimi željami. 

Dom upokojencev ima idejo za graditev oskrbovanih stanovanj s spremljajočimi dejavnostmi. 

Naredili bi tudi neke vrste bife za druženje. Strinjajo se tudi, da bi del te parcele na predvideni 
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lokaciji na Potrčevi, saj je tam arheološko najdišče enega samostana, razstavili, ostali del 

področja pa pustili kot del parka ali namenili za otroško igrišče. Odločitev o tem, ali bi Mestna 

občina Ptuj celotno parcelo prodala Domu upokojencev Ptuj pa bo mestni svet lahko obravnaval 

na eni izmed naslednjih sej, ko bomo imeli več podatkov in tudi idejno rešitev. 

 

Na pobude in vprašanja, ki so bila postavljena na aprilski seji, bodo pripravljeni pisni odgovori, 

ki bodo objavljeni z gradivom za naslednjo redno sejo mestnega sveta.   

 

 

4. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o načinu opravljanja obvezne 

lokalne gospodarske javne službe ravnanja s komunalnimi odpadki v Mestni občini Ptuj  

 

Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo je soglasno podprl predlog odloka. 

 

Statutarno pravna komisija z vidika svojih pristojnosti k predlaganim spremembam in 

dopolnitvam odloka z dne 13. 4. 2016 ni imela pripomb in ga je predlagala mestnemu svetu v 

obravnavo in sprejem v predloženem besedilu. 

 

Ker ni bilo razprave o predlogu odloka, jo je predsedujoči sklenil in dal na glasovanje naslednji 

 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Odloka o spremembah in 

dopolnitvah Odloka o načinu opravljanja obvezne lokalne gospodarske javne službe 

ravnanja s komunalnimi odpadki v Mestni občini Ptuj z dne 13. 4. 2016, v predloženem 

besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 26 prijavljenih h glasovanju 

soglasno (ZA-26) sprejel predlagani sklep. 

 

 

5. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o predmetu in pogojih za 

podelitev koncesije za opravljanje obvezne lokalne gospodarske javne službe ravnanja s 

komunalnimi odpadki v Mestni občini Ptuj  

 

Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo je soglasno podprl predlog odloka. 

 

Statutarno pravna komisija z vidika svojih pristojnosti k predlaganim spremembam in 

dopolnitvam odloka z dne 13. 4. 2016 ni imela  pripomb in ga je predlagala mestnemu svetu v 

obravnavo in sprejem v predloženem besedilu. 

 

Ker ni bilo razprave o predlogu odloka, jo je predsedujoči sklenil in dal na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Odloka o spremembah in 

dopolnitvah Odloka o predmetu in pogojih za podelitev koncesije za opravljanje obvezne 

lokalne gospodarske javne službe ravnanja s komunalnimi odpadki v Mestni občini Ptuj z 

dne 13. 4. 2016, v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 26 prijavljenih h glasovanju 

soglasno (ZA-26) sprejel predlagani sklep. 
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6. Osnutek Odloka o oglaševanju v Mestni občini Ptuj 

 

Odbor za finance, Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo in Odbor za 

gospodarstvo so podprli osnutek odloka. 

 

Hkrati je Odbor za gospodarstvo predlagal, da se v strokovno Komisijo za oglaševanje vključi 

predstavnika Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem prometu, ki bi pregledal lokacije, kjer bi se 

prepovedalo oglaševanje z namenom, da se na nevarnih odsekih ne bi odvračalo pozornosti od 

cestnega prometa.  

 

Odbor za finance je pripravljavcu odloka tudi naložil, da do priprave predloga odloka preuči in 

upošteva: 

- v prehodnih in končnih določbah odloka je potrebno opredeliti čas (prehodno obdobje) glede 

odstranitve obstoječih tabel, 

- v odloku se naj dopusti možnost direktne podelitve koncesije, 

- opredeli se naj po kateri zakonodaji bo tekel postopek javnega razpisa in rok v katerem mora 

občinska uprava izvesti javni razpis, 

- pregleda se naj že sprejete splošne predpise, na veljavnost katerih bo vplival sprejem novega 

odloka (npr. Pravilnik o merilih za postavitev in obliko objektov za oglaševanje) in se v 

prehodne določbe odloka umesti akte, ki bodo z uveljavitvijo odloka prenehali veljati. 

 

Statutarno pravna komisija z vidika svojih pristojnosti k besedilu osnutka odloka ni imela 

pripomb in ga je predlagala  mestnemu svetu v nadaljnjo obravnavo.  

Komisija se je seznanila s pripombami in stališči delovnih teles, ki so bila podana ob obravnavi 

navedenega gradiva ter pripravljavcu gradiva predlagala, da do priprave predloga odloka podana 

stališča preuči ter jih ustrezno umesti v besedilo predloga odloka.   

 

Pisne pripombe na osnutek odloka so posredovali: dr. Štefan Čelan, Lista župana dr. Štefana 

Čelana in Miša Pušenjak, SLS. 

 

Dr. Štefan Čelan je povedal, da se v odloku določa oglaševanje tudi na premičnih objektih na 

vozilih, predpisani so samo avtobusi. Vprašanje pa je, kaj je z ostalimi vozili s kombiji, s 

terenskimi vozili in s pol tovornimi vozili. Menil je, da bi bilo smiselno, da bi se glede tega tudi 

opredelili.  

 

Ker druge razprave ni bilo, jo je predsedujoči sklenil in dal na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme Osnutek Odloka o oglaševanju v Mestni 

občini Ptuj in ga posreduje v 30 dnevno javno razpravo.  

Hkrati pripravljavcu gradiva nalaga, da preuči in smiselno upošteva stališča delovnih teles, 

razpravo na aprilski seji mestnega sveta ter pripombe in predloge dane v javni razpravi in 

jih vključi v besedilo predloga odloka.  

Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 27 prijavljenih h glasovanju  z 

večino glasov (ZA-26, PROTI-1) sprejel predlagani sklep. 

 

 

7. Osnutek Odloka o načinu in pogojih izvajanja izbirne lokalne gospodarske javne službe 

izvajanja javnih linijskih prevozov v mestnem prometu in o organizaciji in načinu izvajanja 

šolskih prevozov v Mestni občini Ptuj  
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Odbor za finance, Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo in Odbor za 

gospodarstvo so podprli osnutek odloka. 

 

Statutarno pravna komisija k predlaganemu osnutku odloka z vidika svojih pristojnosti ni 

imela pripomb in ga je predlagala mestnemu svetu v nadaljnjo obravnavo. 

 

Dr. Štefan Čelan je povedal, da se naj pobuda od staršev otrok OŠ Mladika resno prouči in 

premisli, glede na to, da uvajamo sofinanciranje ali polno financiranje prevozov, ki sodi v tržno 

dejavnost. Kot je bilo povedano na odborih se strinjamo, da se ta zadeva uvede, predlaga pa se, 

da se te relacije vendarle uredijo z linijskim avtobusom, da bodo s tem avtobusom in s to linijo 

pokriti vsi otroci, ki se vozijo v osnovno šolo. 

Nuška Gajšek je opozorila na nedoslednost v 23. členu odloka glede na določbe Zakona o zaščiti 

živali, saj poleg policijskih psov, psov gorske reševalne službe in psov vodnikov za slepe, 

poznamo tudi pse pomočnike invalidov, ki pa v tem členu niso zajeti. Prav tako pa tudi za pse, 

vodiče za slepe in za pse pomočnike invalidov ne velja, da morajo imeti nagobčnik. Predlagala je, 

da se to popravi v skladu z zakonom. 

 

Ker druge razprave ni bilo, jo je predsedujoči sklenil in dal na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme Osnutek Odloka o načinu in pogojih 

izvajanja izbirne lokalne gospodarske javne službe izvajanja javnih linijskih prevozov v 

mestnem prometu in o organizaciji in načinu izvajanja šolskih prevozov v Mestni občini 

Ptuj, v predloženem besedilu.  

Hkrati pripravljavcu gradiva nalaga, da preuči in smiselno upošteva stališča delovnih teles 

in razpravo na aprilski seji mestnega sveta ter jih vključi v besedilo predloga odloka.  

Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet 27 prijavljenih h glasovanju 

soglasno  (ZA-27) sprejel predlagani sklep. 

 

8. Predlog Pravilnika o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o podeljevanju priznanj in 

nagrad osnovnošolcem, športnikom osnovnih šol, učencem glasbenih šol, dijakom in 

študentom Mestne občine Ptuj 

 

Odbor za socialno varstvo, zdravstvo in kulturo je soglasno podprl Predlog Pravilnika in 

hkrati pripravljavcu Pravilnika naložil, da v gradivu odpravi neskladja in ustrezno vnese 

popravek glede točkovanja bronastega priznanja na državnem in regijskem tekmovanju. 

 

Odbor za družbene dejavnosti  je podprl spremembe in dopolnitve pravilnika, s pripombo, da 

se naj do seje mestnega sveta preveri zakaj je bronasto priznanje na regijskem tekmovanju bolje 

točkovano od bronastega priznanja na državnem tekmovanju. 

Prav tako je odbor  predlagal, da se vsako leto pregledajo posebni dosežki učencev glasbenih šol 

in predvsem učencev OŠ dr. Ljudevita Pivka ter se te učence ustrezno nagradi oz. se jim podeli 

protokolarno darilo na prireditvi Dan mlade ustvarjalnosti. 

 

Na podlagi stališč pristojnih delovnih teles je bil pripravljen čistopis predloga pravilnika, ki je bil 

tudi objavljen na spletni strani mestne občine in portalu svetniki. 

 

Statutarno pravna komisija je z vidika svojih pristojnosti ugotovila, da je predloženo besedilo 

pravilnika v čistopisu z dne 14. 4. 2016 primerno za nadaljnjo obravnavo na seji mestnega sveta.  
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Ker ni bilo razprave o predlogu pravilnika, jo je predsedujoči sklenil in dal na glasovanje 

naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Pravilnika o spremembah in 

dopolnitvah Pravilnika o podeljevanju priznanj in nagrad osnovnošolcem, športnikom 

osnovnih šol, učencem glasbenih šol, dijakom in študentom Mestne občine Ptuj, v čistopisu 

z dne 14. 4. 2016. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 27 prijavljenih h glasovanju z 

večino glasov (ZA-26, PROTI-0) sprejel predlagani sklep. 

 

9. Predlog Sklepa o sprejemu Letnega programa izobraževanja odraslih v Mestni občini 

Ptuj za leto 2016 

 

Odbor za družbene dejavnosti  je podprl predlog sklepa. 

  

Statutarno pravna komisija se je seznanila s predlogom sklepa ter ga predlagala mestnemu 

svetu v obravnavo in sprejem v predloženem besedilu. 

 

Ker ni bilo razprave, jo je predsedujoči sklenil in dal na glasovanje naslednji 

 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o sprejemu Letnega 

programa izobraževanja odraslih v Mestni občini Ptuj za leto 2016, v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 27 prijavljenih h glasovanju z 

večino glasov  (ZA-26, PROTI-0) sprejel predlagani sklep. 

 

10. Predlog Sklepa o potrditvi osnutka Strategije za mlade v Mestni občini Ptuj 2016-2020 

 

Odbor za družbene dejavnosti in Odbor socialno varstvo, zdravstvo in kulturo sta podprla 

predlog sklepa. 

  

Statutarno pravna komisija z vidika svojih pristojnosti k predlaganemu sklepu ni imela 

pripomb in ga je predlagala mestnemu svetu v obravnavo in sprejem v predloženem besedilu.  

 

Nuška Gajšek je povedala, da v svetniški skupini pozdravljajo, da je takšen dokument končno 

tudi pripravljen. Z zanimanjem pa tudi pričakujejo morebitne predloge iz napovedane 15 dnevne 

razprave, čeprav bi bilo dobro, da bi tudi za osnutek Strategije za mlade bila 30 dnevna javna 

razprava. Ker gre za strateški razvojni dokument, mu bodo Socialni demokrati posvetili vso 

pozornost in ga proučili skupaj z deležniki, z mladimi in tudi dali svoje predloge. Izrazila je 

upanje, da bo tudi razprava pokazala, da so mladi prioriteta in da bo neka logična nadgradnja 

strategije tudi sprejem Odloka o mladih, kar so Socialni demokrati že leta 2008 predlagali. 

Helena Neudauer je menila, da je v predloženi strategiji napisanih kar veliko dobrih zadev za 

mlade. Med ostalim je zaslediti tudi košarkarsko igrišče pri mestnem stadionu, igrišče za 

avtobusno postajo in še kar nekaj drugih zadev, ki se vlečejo že več let, vendar niso urejene. 

Menila je, da bi bilo primerno da do obravnave predloga strategije za mlade na mestnem svetu 

dobimo tudi podatke, kaj strategija pomeni finančno in na kakšen način bomo ta sredstva v 

proračunu Mestne občine Ptuj tudi zagotovili, saj bodo v nasprotnem primeru to samo želje, 

potrebe, realizacije pa ne bo. Zato je menila, da je morda boljše, da se za ta 4 leta tudi kaj 

zmanjša in se to dejansko tudi uresniči v okviru proračunskih sredstev.  

Dr. Štefan Čelan je povedal, da je že opozoril, da smo dali dobrih 200.000 EUR za kompletno 

dokumentacijo in izdano gradbeno dovoljenje za prenovo stare steklarske delavnice z vsemi 
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pripadajočimi objekti, kjer bi naj dobili namenski prostor prav mladi in mlada ustvarjalnost. 

Menil je, da bi bilo smiselno v ta strateški dokument dati tudi tiste ključne investicije, ki jih 

nameravamo izvajati. Zato v strategiji pogreša projekt za prenovo stare steklarske, pogreša pa 

tudi nasploh odločitev, kaj bomo naredili s tem projektom ali je to sploh še aktualno ali ne. V to 

zadevo je bilo vloženih že veliko sredstev in mladi so takrat zelo sodelovali pri izdelavi tega 

projekta.  

Predloge bomo smiselno upoštevali, je povedal župan. 

 

Ker druge razprave ni bilo,  jo je predsedujoči sklenil in dal na glasovanje naslednji  

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o potrditvi osnutka 

Strategije za mlade v Mestni občini Ptuj 2016 – 2020 in ga posreduje v 15 dnevno javno 

razpravo.  

Hkrati pripravljavcu gradiva nalaga, da preuči in smiselno upošteva stališča delovnih teles, 

razpravo na aprilski seji mestnega sveta ter pripombe in predloge dane v javni razpravi ter 

jih vključi v besedilo predloga Strategije.  

Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 27 prijavljenih h glasovanju 

soglasno (ZA-27) sprejel predlagani sklep. 

 

11. Predlog Sklepa o potrditvi Ocene izvajanja Občinskega programa varnosti Mestne 

občine Ptuj v letu 2015 

 

Odbor za splošne zadeve in lokalno samoupravo in Odbor za okolje in prostor ter 

gospodarsko infrastrukturo sta podprla predlog sklepa. 

  

Statutarno pravna komisija z vidika svojih pristojnosti k predlaganemu sklepu ni imela 

pripomb in ga je predlagala mestnemu svetu v obravnavo in sprejem v predloženem besedilu. 

 

Ker ni bilo razprave, jo je predsedujoči sklenil in dal na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o potrditvi Ocene 

izvajanja Občinskega programa varnosti Mestne občine Ptuj v letu 2015, v predloženem 

besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 27 prijavljenih h glasovanju 

soglasno (ZA-27) sprejel predlagani sklep. 

 

12. Poročilo o delu Varnostnega sosveta za leto 2015 

 

Odbor za splošne zadeve in lokalno samoupravo in Odbor za socialno varstvo, zdravstvo in 

kulturo sta podprla predlog sklepa. 

  

Statutarno pravna komisija se je seznanila s Poročilom o delu Varnostnega sosveta in nanj ni 

imela pripomb. 

 

Ker ni bilo razprave, jo je predsedujoči sklenil in dal na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme Poročilo o delu Varnostnega sosveta za 

leto 2015, v predloženem besedilu.   

 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet soglasno (ZA-27) sprejel 

predlagani sklep. 
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13. Predlogi Sklepov o prodaji nepremičnin:  

a) stanovanje Slovenski trg 3, Ptuj, ID nepremičnine: 400-1767-3 

b) stanovanje Slovenski trg 8, Ptuj, ID nepremičnine: 400-1772-2 

c) stanovanje Prešernova ulica 1, Ptuj, ID nepremičnine: 400-1536-2 

d) stanovanje Prešernova ulica 1, Ptuj, ID nepremičnine: 400-1536-4 

e) stanovanje Prešernova ulica 11, Ptuj, ID nepremične: 400-1546-2 

f) stanovanje Prešernova ulica 11, Ptuj, ID nepremičnine: 400-1546-3 

g) stanovanje Prešernova ulica 11, Ptuj, ID nepremičnine: 400-1546-4 

h) stanovanje Prešernova ulica 21, Ptuj, ID nepremičnine: 400-1557-4 

i) stanovanje Cankarjeva ulica 9, Ptuj, ID nepremičnine: 400-944-1 

j) stanovanje Cankarjeva ulica 9, Ptuj, ID nepremičnine: 400-944-2 

k) stanovanje Ulica heroja Lacka 6, Ptuj, ID nepremičnine: 400-1907-1 

l) stanovanje Ulica heroja Lacka 6, Ptuj, ID nepremičnine: 400-1907-2 

m) stanovanje Vrazov trg 2, Ptuj, ID nepremičnine: 400-1990-3 

n) stanovanje Vrazov trg 2, Ptuj, ID nepremičnine: 400-1990-6  

o) stanovanje Dravska ulica 8, Ptuj, ID nepremičnine: 400-4379-2 

 

Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo, Odbor za gospodarstvo in  

Odbor za finance so podprli predloge sklepov.  

 

Hkrati je Odbor za gospodarstvo predlagal, da je potrebno celovito in sistematično pristopiti k 

strategiji upravljanja s stanovanjskim fondom v Mestni občini Ptuj. 

 

Statutarno pravna komisija se je seznanila s predlogi sklepov v podtočki od a. do o. ter jih 

predlagala mestnemu svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem v predloženem besedilu. 

 

Glede na podana stališča pristojnih delovnih teles je župan predlagal, da mestni svet o vseh 

podtočkah razpravlja hkrati in o podtočkah od a. do o. glasuje v paketu. 

 

Ker nobeden od svetnikov predlogu ni nasprotoval, je predsedujoči odprl razpravo o vseh 

podtočkah. 

 

Miran Meško je obrazložil razmišljanje, zakaj ne podpira prodaje stanovanj. Že na Odboru za 

gospodarstvo je predlagal, da bi pred pristopom k prodaji 15 stanovanj v občini imeli izdelano 

strategijo upravljanja s stanovanjskim fondom, da ko se odločimo, da bomo odprodali stanovanja, 

da vemo, zakaj jih bomo prodali, kako bomo dalje s stanovanji, še sploh za to, ker so vsa 

stanovanja znotraj mestnega jedra, kajti s tem, ko jih prodajamo brez vizije, kaj želimo delati s 

stanovanji v mestnem jedru, izgubljamo možnost regulacije vpliva na upravljanje s stavbami v 

samem mestnem jedru. Menil je, da bi pričakoval, da bi pred prodajo stanovanj, ki so v lasti 

Mestne občine Ptuj poskušali vsaj s centraliziranjem lastništva stanovanj v posameznih zgradbah,  

da bi se potem lahko lotili celovite obnove na načine, ki jih uporabljajo tudi drugod. Na Odboru 

za gospodarstvo je obrazložil način upravljanja ali investicij preko kooperative, ko bodoči 

lastniki, v prvi fazi najemniki skupaj z lokalno skupnostjo, ki je lastnik projektno pristopijo k 

urejanju in z odplačilom skozi najemnino počasi postajajo lastniki. Na tak način nekako 

generaliziramo kakšno strukturo ljudi želimo umestiti ali vseliti v staro mestno jedro. S tem, kar 

delamo sedaj pa te možnosti izgubljamo. Pričakuje pa razlago, vizijo na daljši rok. Pozdravlja pa, 

da se z odprodajo teh stanovanj poskuša vplivati na racionalizacijo, saj so stanovanja neurejena in 

so strošek, vendar pa takih ad hoc rešitev ne podpira. 
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Župan je povedal, da gre za neprofitna stanovanja. V občinski lasti je več kot 40 praznih 

stanovanj. Mestna občina Ptuj trenutno nima predvidenih sredstev v proračunu za obnovo teh 

stanovanj, da bi jih lahko dala v najem. Mestna občina Ptuj pa mora sofinancirati tudi obnovo 

fasad in streh, vendar pa je teh sredstev tudi zelo malo. V staro mestno jedro želimo dobiti ljudi, 

zato smo se odločili, da predlagamo prodajo teh 15 stanovanj. Tisti, ki bo stanovanje kupil ga bo 

tudi obnovil in verjame, da bodo stanovanja tudi naseljena.  

Dr. Štefan Čelan je povedal, da je že Odbor za finance razpravljal predvsem glede problematike 

stanovanj, kjer kupnina pripada državi. Na odboru je že povedal, da bi bilo dobro, da bi se z 

državniki pogajali, ali bi bili pripravljeni participirati vsaj stroške vodenja postopka in dela, ki ga 

bo občina imela in neka sredstva odstopiti, da bi imeli vsaj delno povrnjene stroške. Predlagal je 

tudi, da se naj vsaj v drugem paketu, če se bo razmišljalo o prodaji stanovanj, naredi poizkus, da 

bi stanovanja poskušali ponujati našim ljudem, da bi jih vzeli v najem pod pogojem, da  

stanovanje preuredijo in toliko in toliko let ne bi plačevali najemnine, kajti kot dobri gospodarji 

občinskega premoženja bi verjetno morali razmišljati kot je povedal g. Meško, da ima Mestna 

občina Ptuj neki stanovanjski fond, iz katerega lahko nekaj dobi. Iz izkušenj iz preteklosti je 

povedal, da je bilo veliko ljudi, ki tudi 10 let niso ničesar plačevali, ko pa je prišlo do izvršbe pa 

je 90 % ljudi zadeve poravnalo v enem pologu in to tudi do 10.000 EUR. 

Župan se je strinjal, da poizkus naredimo. Tu pa je še Zavod za varstvo kulturne dediščine, ki v 

zadnjem času določa tudi, kako se ureja notranjost stavb, ne samo zunanjost, streha in fasada. 

Tako je tudi pri Tomas športu, ki ga urejamo za potrebe Zavoda za turizem, kjer se je ZVKD 

vključil v urejanje notranjosti.  

Nuška Gajšek je povedala, da je že tudi sama izražala svoje pomisleke glede prodaje stanovanj, 

še sploh glede na to, da se tako pridobljena sredstva ne bodo namensko porabila, čeprav je želja, 

da bi se, še sploh za to, ker smo v mesecu decembru 2015 imeli na čakalni listi 87 prosilcev. Ni 

pa ji poznano kakšna je ta številka danes, ker je bil opravljen novi razpis. Od prodaje teh 7 

stanovanj katerih sredstva gredo v občinski proračun se pričakuje nekaj več kot 137.000 EUR. 

Socialni demokrati predlagajo, da se iz teh sredstev kupi vsaj eno stanovanje za potrebe mladih 

družin. Prodajamo stanovanja, ki niso urejena, vendar pa se naj iz teh sredstev kupi vsaj eno 

stanovanje, ostanek sredstev pa se naj nameni za vzdrževanje še katerega drugega stanovanja, da 

se bo rešil kakšen stanovanjski problem. 

Opozorila je, da nekatere cene odstopajo glede na načrt razpolaganja z nepremičninami in glede 

na izhodiščno ceno za javno dražbo. Zanimalo jo je, zakaj odstopajo? 

Socialni demokrati smo v preteklosti predlagali že tudi Odlok o urejanju stavb v starem mestnem 

jedru, ki pa tudi ni bil sprejet, morda pa bi danes lahko rešili kakšen problem, ki ga imamo. 

Župan je povedal, da so stanovanja bila ocenjena s strani uradne cenilke, oz. cenilca, zato so 

cene različne. Stanovanja bodo šla na dražbo in jih bo dobil najugodnejši ponudnik. Verjame, da 

interes bo, začetne cene so nizke. Glede nakupa stanovanj je menil, da je v naslednjem proračunu 

potrebno zagotoviti neka sredstva, saj se strinja, da nekaj stanovanj tudi kupimo. Prihajajo tudi 

potencialni  zasebni investitorji, ki bodo stanovanja gradili in tam se bomo tudi lahko priključili 

na različne načine. Predlagal je, da se pridružimo k nakupu stanovanj v višini komunalnega 

prispevka, ki ga bo plačal ta potencialni zasebni investitor.  

Miran Meško je povedal, da pozdravlja racionalno razmišljanje in zmanjševanje stroškov z 

odprodajo stanovanj katerih vlaganja pomenijo dodatne visoke stroške. Menil je, da bi pred 

pristopom k odprodaji stanovanj bilo možno optimirati lastništvo v posameznih stavbah, katere bi 

lahko začeli pozneje sistematično urejati. Obrazložitev glede neprofitnih stanovanj težko 

sprejema, glede na to, da se še samo v  tem letu  lahko prodaja neprofitna stanovanja, kajti 

naslednje leto bo prodaja neprofitnega stanovanja zahtevala nova neprofitna stanovanja, kar 

pomeni, da ne bo več odprodaje stanovanja brez kompenzacije z novim prostorom. Ko se 

pogovarjamo o mestnem jedru pa se naj ne naredi enaka napaka kot je bila narejena, ko smo 
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dopustili rast trgovskih centrov izven mestnega jedra in nismo zahtevali, da ostajajo z enim 

deležem prisotni v mestnem jedru. In tudi, ko se suportira rast naselij zunaj mesta je napaka, da 

hkrati ne razmišljamo o tem, kdo bo živel v mestnem jedru. Menil je, da je prav, da o tem tudi 

strateško razmišljamo in si zagotovimo orodje in zgradbe, kje bomo to lahko delali. 

Župan je povedal, da smo pristopili k začetku spremembe Odloka o nadomestilu za uporabo 

stavbnega zemljišča, ki ga lahko spremenimo, pripravljen pa bo do meseca septembra ali oktobra. 

V tem odloku bomo lahko opredelili različne višine nadomestila za prazne lokale, za polne 

lokale, za prazna stanovanja, za parkirne prostore, trgovske centre, industrijo, kar do sedaj ni bilo 

urejeno. 

Gorazd Orešek  je povedal če bo nekdo  v stanovanje res vložil toliko, da bo v njem lahko živel, 

je njegova ocena okoli 40.000 EUR. Če ta sredstva razdelimo na najemnino 20 let, bo v teh 20 

letih sigurno potrebno spet vlagati v ta prostor. Osebno meni, da ta varianta ni realna in ocenjuje, 

da je odločitev, da se gre v prodajo stanovanj dobra. Menil je, da je prav, da privabimo v staro 

mestno jedro ljudi, ki bodo v stanovanja lahko vložili, jih bodo lahko obnovili in ki bodo res 

lahko tudi doprinesli h kasnejšemu razvoju. Vsi govorimo, da je potrebno oživiti staro mestno 

jedro. Če bo nekdo obnovil stavbo je to potem tudi lahko neki vpliv na sosednjo stavbo. Tako 

stavbe in stara mestna jedra obnavljajo tudi v tujini. Glede novih neprofitnih stanovanj pa je 

menil, da ko se gradijo novi stolpiči, novi bloki, da naj k temu pristopi Mestna občina Ptuj že v 

fazi načrtovanja in takrat tudi točno povemo kakšne bivalne enote potrebujemo, kakšne velikosti, 

da dobimo optimalno število teh stanovanj. 

Dr. Štefan Čelan je glede starega mestnega jedra menil, da je bilo narejenih 15 takih ali 

drugačnih študij in dokumentov. Obstaja dokumentacija, kjer je staro mestno jedro razdeljeno po 

karejih. Zato je smiselno obravnavati določene kareje ali objekte kot celoto, saj ne bomo nič 

naredili, če bomo npr. v eni hiši, ki je neka zaokrožena celota prodali eno stanovanje, s petimi pa 

ne vemo kaj bi naredili. To kar je predlagal g. Meško je sigurno pravi razmislek in ga je potrebno 

tudi pogledati.  

Miran Meško je menil, da pri fondu 400 stanovanj, ki jih ima Mestna občina Ptuj ne nasprotuje, 

da se stanovanja odprodajajo. V Sloveniji so tri najstarejša mesta med katere sodi Ptuj, eno od 

njih je tudi Piran, ki že kar nekaj let sistematično kupuje, zamenjuje stanovanja, da zaokroži 

lastništvo na posameznih hišah, in ko nekaj ne sodi v ta koncept zaokroževanja se proda. 

Razvidno pa je, da se pri nas iz ene stavbe prodajajo 3 stanovanja, sicer mu  ni poznano, koliko 

stanovanj je v eni stavbi, vendar če so na enem naslovu tri stanovanja,  jih verjetno ni veliko več. 

Zato je potrebno razmisliti, ali je vredno to hišo zaokrožiti v lastništvo Mestne občine Ptuj, ali ne.  

Gorazd Orešek je menil, da če uspemo neko stavbo dobiti v celoti se strinja, da bi to bila neka 

dodana vrednost, vendar v danem primeru temu ni tako. Strinja pa se, da je potrebno pristopiti k 

celoti, vendar mu ni poznano, če je to ravno za teh 15 stanovanj. 

Župan je izpostavil, da gre za prvi sklop 15 stanovanj od 40 stanovanj. Upoštevali bomo predlog 

g. dr. Štefana Čelana, da bi pri odprodaji naslednjih stanovanj poskušali obnovo šteti v 

najemnino. Kot je povedal g. Čelan, vsi tisti, ki imajo neprofitno najemnino niso socialni 

problem, nekateri sredstva  imajo  in tudi verjame, da bi ta koncept lahko tudi uspel. 

 

Ker druge razprave ni bilo, jo je predsedujoči sklenil in dal na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predloge Sklepov o prodaji nepremičnin: 

a) stanovanje Slovenski trg 3, Ptuj, ID nepremičnine: 400-1767-3 

b) stanovanje Slovenski trg 8, Ptuj, ID nepremičnine: 400-1772-2 

c) stanovanje Prešernova ulica 1, Ptuj, ID nepremičnine: 400-1536-2 

d) stanovanje Prešernova ulica 1, Ptuj, ID nepremičnine: 400-1536-4 

e) stanovanje Prešernova ulica 11, Ptuj, ID nepremične: 400-1546-2 

f) stanovanje Prešernova ulica 11, Ptuj, ID nepremičnine: 400-1546-3 
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g) stanovanje Prešernova ulica 11, Ptuj, ID nepremičnine: 400-1546-4 

h) stanovanje Prešernova ulica 21, Ptuj, ID nepremičnine: 400-1557-4 

i) stanovanje Cankarjeva ulica 9, Ptuj, ID nepremičnine: 400-944-1 

j) stanovanje Cankarjeva ulica 9, Ptuj, ID nepremičnine: 400-944-2 

k) stanovanje Ulica heroja Lacka 6, Ptuj, ID nepremičnine: 400-1907-1 

l) stanovanje Ulica heroja Lacka 6, Ptuj, ID nepremičnine: 400-1907-2 

m) stanovanje Vrazov trg 2, Ptuj, ID nepremičnine: 400-1990-3 

n) stanovanje Vrazov trg 2, Ptuj, ID nepremičnine: 400-1990-6  

o) stanovanje Dravska ulica 8, Ptuj, ID nepremičnine: 400-4379-2, 

v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 26 prijavljenih h glasovanj z 

večino glasov  (ZA-21, PROTI-5) sprejel predlagani sklep. 

 

14. Volitve in imenovanja:   

a) Predlog Sklepa o imenovanju predstavnikov Mestne občine Ptuj v Svet zavoda Javnega 

zavoda za turizem Ptuj 

 

Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja (KMVI) je na podlagi 58. člena 

Poslovnika sveta oblikovala predlog Sklepa o imenovanju predstavnikov Mestne občine Ptuj v 

Svet zavoda Javnega zavoda za turizem Ptuj, s katerim se v svet zavoda imenujejo: dr. Darja 

KOTER, Andrej VINDIŠ, Dušan GVOZDIĆ in Peter PRIBOŽIČ.  

Predlog sklepa je bil dne 15. 4. 2016 objavljen na portalu svetniki in na spletni strani Mestne 

občine Ptuj. 

 

Odbor za gospodarstvo se je seznanil s postopkom o določitvi kandidatov. 

 

Statutarno pravne komisija se je seznanila s predlogom sklepa in ga je predlagala mestnemu 

svetu v obravnavo in sprejem v predloženem besedilu. 

 

Ker ni bilo razprave, jo je predsedujoči sklenil in dal na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o imenovanju 

predstavnikov Mestne občine Ptuj v Svet zavoda Javnega zavoda za turizem Ptuj, v 

predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 21 prijavljenih h glasovanj z 

večino glasov (ZA-16, PROTI-2) sprejel predlagani sklep. 

 

b) Predlog Sklepa o prenehanju dolžnosti članice in o imenovanju novega člana Odbora za 

splošne zadeve in lokalno samoupravo 

 

Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja (KMVI) je na podlagi 58. člena 

Poslovnika sveta oblikovala predlog Sklepa o prenehanju dolžnosti članice Tanje Meško Tonejc 

in o imenovanju novega člana Klemna Rutarja v Odbor za splošne zadeve in lokalno 

samoupravo. 

Predlog sklepa je bil dne 15. 4. 2016 objavljen na portalu svetniki in na spletni strani Mestne 

občine Ptuj. 

 

Odbor za splošne zadeve in lokalno samoupravo se je seznanil s predlogom sklepa. 
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Statutarno pravna komisija se je seznanila s predlogom sklepa in ga je predlagala mestnemu 

svetu v obravnavo in sprejem v predloženem besedilu. 

 

Ker ni bilo razprave o predlogu sklepa, jo je predsedujoči sklenil in dal na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme Predlog Sklepa o prenehanju dolžnosti 

članice in o imenovanju novega člana Odbora za splošne zadeve in lokalno samoupravo, v 

predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 25 prijavljenih h glasovanju 

soglasno (ZA-25) sprejel predlagani sklep. 

 

c) Predlog Sklepa o soglasju k imenovanju direktorja zavoda »Lokalna energetska 

agentura Spodnje Podravje, Zavod za promocijo in pospeševanje trajnostnega 

energetskega razvoja, Ptuj« 

 

Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja (KMVI) je na podlagi 58. člena 

Poslovnika sveta oblikovala predlog Sklepa o soglasju k imenovanju dr. Janeza PETKA za 

direktorja zavoda »Lokalna energetska agentura Spodnje Podravje, Zavod za promocijo in 

pospeševanje trajnostnega energetskega razvoja, Ptuj«. 

Predlog sklepa je bil dne 15. 4. 2016 objavljen na portalu svetniki in na spletni strani Mestne 

občine Ptuj. 

 

Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo in Odbor za gospodarstvo sta se 

seznanila s predlogom sklepa. 

 

Statutarno pravna komisija se je seznanila s predlogom sklepa in ga je predlagala mestnemu 

svetu v obravnavo in sprejem v predloženem besedilu. 

 

Ker ni bilo razprave, jo je predsedujoči sklenil in dal na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme Predlog Sklepa o soglasju k imenovanju 

direktorja zavoda »Lokalna energetska agentura Spodnje Podravje, Zavod za promocijo in 

pospeševanje trajnostnega energetskega razvoja, Ptuj«, v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 25 prijavljenih h glasovanju z 

večino glasov (ZA-23, PROTI-2) sprejel predlagani sklep. 

 

15. Informacije 

a) Dokončno Poročilo Nadzornega odbora Mestne občine Ptuj o izvedbi nadzora nad 

poslovanjem Mestnega gledališča Ptuj 

 

Odbor za finance in Odbor za socialno varstvo, zdravstvo in kulturo ter Statutarno pravna 

komisija so se seznanili s predloženim gradivom.  

 

 

Ostale informacije: 

- Naslednja, 18. redna seja mestnega sveta, bo predvidoma potekala v ponedeljek, 23. maja 

2016; 

- Danes bo tekel pogovor o načrtih za Mestno galerijo Ptuj, ob 18. uri v Dominikanskem 

samostanu; 

- 21. 4. bo odprtje 2. vitrine meseca v mestni hiši ob 14. uri; odprtja se bo udeležila tudi 

veleposlanica Madžarske v Sloveniji; 
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- Tradicionalni sejem Jurijevo, bo 23. aprila, sejmi izhajajo še iz srednjega veka; 

- Dan upora proti okupatorju in tradicionalni pohod po poteh upora in prostovoljnega dela  bo 

27. aprila; 

- Prireditve ob 1. maju, prazniku dela bodo potekale od 30. aprila do 1. maja; 

- Dan vstopa Slovenije v EU, dvig zastave v ptujskem Evro parku bo 6. maja; 

- Salon Sauvignon, Festival vina in lepih umetnosti bo potekal v Dominikanskem samostanu, 

od 6. do 7. maja; 

- Unesco tek bo potekal 18. maja; 

- Maturantski ples četvork na ulicah in trgih Ptuja bo potekal 20. maja. 

 

Miran Meško je podal informacijo, da bo v soboto 14. maja 2016 prvi kolesarski sejem na Ptuju, 

sejem rabljene kolesarske opreme in tudi predstavitev ponudnikov novih koles. Hkrati že poteka 

akcija zbiranja koles. So pa to prvi koraki k pristopu k projektu priprave koles za izmenjevanje in 

izposojo znotraj mestnega jedra. 

 

 

SKLENITEV SEJE: 

Ker je bil dnevni red 17. seje sveta izčrpan, se je predsedujoči navzočim na seji zahvalil za 

udeležbo in sodelovanje na seji in sejo sklenil ob 16.40 uri. 

 

Zapisnik pripravili:                                                                         

Kornelija F. Orlač 

Anica Paj 

                                                                                    

                                                                                                              Miran SENČAR 

                                                                                                      župan Mestne občine Ptuj 

 

 

                                                                                            

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


